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Protokół Nr 23/20 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 

Przeciwpożarowej oraz Ochrony Środowiska 

 w dniu 17 sierpnia 2020 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Ruś  - Przewodniczący 

2. Józef Kotwicki  - Wiceprzewodniczący 

3. Magdalena Górnecka - Członek 

4. Andrzej Marcjanik – Członek  

5. Mieczysław Szpejna - Członek 

 

oraz  

p. Jacek Kosmala – Burmistrz Nidzicy 

p. Joanna Dobroń – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych 

p. Joanna Krystkiewicz-Hablutzel – Kierownik Wydziału GMKR 

p. Dawid Chałubowicz – Prezes „Społem” PSS w Nidzicy 

p. Joanna Szczepkowska – Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej „Odbudowa” w Nidzicy 

 

Obrady otworzył Andrzej Ruś Przewodniczący Komisji.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Bezpieczeństwo dzieci i młodzieży w drodze do i ze szkoły - dowożenie uczniów. 

Bezpieczeństwo obiektów szkolnych i sportowych. 

2. Analiza materiałów sesyjnych na XXVIII sesję Rady. 

3. Sprawy różne, wnioski, pisma. 

 

 

Ad. 2 

Komisja rozpoczęła od omówienia informacji przedłożonych do porządku obrad sesji 

tj. efektów realizacji programów i projektów realizowanych z udziałem środków 

zewnętrznych (krajowych i unijnych) za 2019 r. oraz za I półrocze 2020 r. Ponadto Burmistrz 

zapoznał radnych z obecną sytuacją w zakresie realizowanych i planowanych inwestycji 

(m.in. ulica Kościuszki, droga do Mieszkania plus, ulica Przemysłowa). Omówił wnioski  

o dofinansowanie złożone przez NOK i M-GBP.   

 

Ad. 1 

Omówiono sytuację sanitarną w szkołach. Radni pytali czy placówki przygotowane są 

do przyjęcia dzieci w panującej sytuacji epidemicznej. Pani Joann Dobroń Dyrektor CUW 

poinformowała, że nowe przepisy umożliwiają dyrektorom placówek podjęcie decyzji  

o zamknięciu placówki w sytuacji zagrożenia powstania ogniska zakażenia.  Wprowadzenie 

zasad sanitarnych będzie łatwiejsze w szkołach wiejskich z uwagi na mniejszą ilość uczniów.  
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W ramach omawianego punktu p. Dyrektor CUW przekazała informację, że  

z oszczędności na zadaniu przewożenia uczniów planowany jest zakup używanego busa na 

potrzeby placówek oświatowych, z uwagi na znaczne zużycie obecnie używanego pojazdu. 

Radni otrzymali również informację o remontach w szkołach i przedszkolach.  

 

Przerwa 5 min. 

Po przerwie.  

 

Dalej Komisja pracowała w zmniejszonym składzie. Radny Andrzej Marcjanik o godz. 09.55 

opuścił obrady.  

 

Ad. 2 c.d. 

Komisja analizowała uchwały w sprawach: 

1/ zmian w budżecie Gminy Nidzica na 2020 r.; 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 2 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 2  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2/ zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nidzica 

na lata 2020-2036; 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 2 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 2  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica 

(ul. Dolna); 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica 

(ul. Bursztynowa); 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

6/ nadania nazwy rondu w miejscowości Nidzica; 
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W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 3 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

7/ nadania nazwy rondu w miejscowości Nidzica; 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

8/ nadania nazwy rondu w miejscowości Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

9/ nadania nazwy rondu w miejscowości Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 2 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 2  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

10/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw na czas oznaczony do 3 

lat, których przedmiotem są te same nieruchomości; 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica 

(ul. Ogrodowa); 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

12/ częściowego zniesienia formy ochrony przyrody - pomnika przyrody 

usytuowanego na terenie Leśnictwa Wykno; 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 
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Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

11/ uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

13/ zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia przebiegu istniejących dróg gminnych na 

terenie gminy Nidzica;  

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

14/ Regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania nagród dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Nidzica za ich 

osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, wychowawczej i opiekuńczej; 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

15/ określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli oraz nauczycieli po przejściu na emeryturę, rentę lub otrzymujących 

nauczycielskie świadczenie kompensacyjne ze szkół i przedszkoli, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Nidzica, korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i 

sposobu ich przyznawania; 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 3 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

16/ wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas oznaczony do 3 lat. 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Ad. 3 

Komisja analizowała otrzymane pisma, wnioski. 

 

W sprawie pisma mieszkanki Nidzicy poszkodowanej w wyniku pożaru mieszkania 

Burmistrz poinformował, że wnioskująca otrzymała od gminy mieszkanie zastępcze i wszelką 

możliwą pomoc.  Komisja przyjęła pismo do wiadomości.   

 

Kolejno omówiono sprzeciw mieszkańców Nidzicy, dotyczący zabudowy budynkami 

mieszkalnymi terenu przyległego do stadionu. Burmistrz wyjaśnił, że teren pod infrastrukturę 

sportową wydzielony został w innym miejscu. Komisja uznała, że zabudowa tego terenu 

budynkami mieszkalnymi jest dobrym pomysłem, ponieważ w gminie brakuje nowych 

mieszkań.  

 

Odnośnie pisma Wspólnot mieszkaniowych Piątki w sprawie remontu dróg 

dojazdowych oraz wykonania oświetlenia Burmistrz poinformował, że należy uregulować 

sprawę przejazdu kolejowego następnie zaprojektować i wybudować drogę do osiedla. 

 

Kolejno omówiono pismo Spółdzielni „SPOŁEM”, która ponownie zwróciła się  

z wnioskiem o wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do 10 lat 

nieruchomości położonej przy ul. Warszawskiej 3A. Stanowisko w tej sprawie radni zajęli  

w maju br. opowiadając się za sprzedażą ww. nieruchomości w drodze przetargu 

nieograniczonego.  

W związku z wieloma wątpliwościami i pytaniami na posiedzenie Komisji zaproszono 

Prezesa spółdzielni. 

 

Następnie Komisja zajęła się sprawą przeznaczenia do sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej, z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległych, części działek położonych wzdłuż Placu Wolności zajętych 

wyłącznie pod schody, podjazdy.  

 

Dalej Komisja pracowała w zmniejszonym składzie. Radny Józef Kotwicki opuścił obrady.  

 

W dalszej części obrad sołtys Sołectwa Zimna Woda Lech Kardasiński zapoznał 

radnych  ze sprawą zagrożenia bezpieczeństwa pieszych i rowerzystów na drodze 

wojewódzkiej nr 545 w miejscowości Zimna Woda z powodu braku chodnika. Jako sołtys 

wystąpił z wnioskiem o budowę ww. chodnika, wykonanie przejścia dla pieszych  

i ograniczenie prędkości.  

Po analizie tematu Komisja uznała temat jako bardzo ważny i sformułowała wnioski  

do Zarządu Dróg Wojewódzkich w tej sprawie. 

 

Następnie Komisja wróciła do omówienia tematu dzierżawy na okres do 10 lat 

nieruchomości położonej przy ul. Warszawskiej 3A. Pan Dawid Chałubowicz Prezes 

„Społem”  PSS  poinformował, że chciałby wykupić nieruchomość na własność. Pokrótce 

przedstawił plany zagospodarowania ww. nieruchomości oraz budynku SDH. Po wysłuchaniu 
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Prezesa spółdzielni Komisja przychyliła się do wniosku i wyraziła zgodę na wydzierżawienie 

gruntu na okres do 10 lat.  

 

Kolejno p. Joanna Szczepkowska Prezes Spółdzielni Mieszkaniowej „Odbudowa” 

zapoznała radnych ze sprawą przebudowy ramp wejściowych do sklepów na Placu Wolności. 

Wykonane zostały dwa projekty, które zatwierdził konserwator. Niestety wnioski złożone do 

Urzędu Marszałkowskiego o dofinansowanie zostały odrzucone. Przebudowa jednej rampy  

to koszt około 100 tys. zł. W związku z tym Spółdzielnia będzie to robić etapowo. Poruszono 

również temat wywozu odpadów z zabudowy wielorodzinnej i domków jednorodzinnych. 

 

Komisja sformułowała wnioski: 

1. Komisja wnioskuje o przegląd i poprawienie terenów zielonych na ulicy Górnej. 

W głosowaniu brało udział 3 radnych 

Za głosowało – 3 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

Wniosek przyjęto.  

2. Komisja wnioskuje o ustawienie ograniczenia prędkości do 40 km/h  oraz 

wyznaczenie przejścia dla pieszych na drodze wojewódzkiej nr 545 w m. Zimna 

Woda. 

W głosowaniu brało udział 3 radnych 

Za głosowało – 3 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

Wniosek przyjęto.  

3. Komisja wnioskuje o ujęcie w „Programie budowy chodników przy drogach 

wojewódzkich” przedsięwzięcia, polegającego na budowie chodnika przy drodze 

wojewódzkiej nr 545 w m. Zimna Woda.  

W głosowaniu brało udział 3 radnych 

Za głosowało – 3 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

Wniosek przyjęto.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Komisji o godz. 12.30 Zamknął 

obrady. 

 

Protokółował:         Przewodniczył: 

 

Dorota Moszczyńska       Przewodniczący Komisji 

         /-/ Andrzej Ruś 

 


